
 

 

Zápis z jednání 
Dopravní komise Rady Kraje Vysočina č. 4/2015  

konaného dne 9. 4. 2015 
 
Přítomni: 

1. Jan Hyliš 7. Jan Tourek 

2. Vladimír Černý (předseda) 8. Josef Mach (místopředseda) 

3. Zdeněk Kubát 9. Petr Fiala 

4. Bohuslav Musil 10. Karel Štefl 

5. Jaroslav Jirků 11. Hana Strnadová (tajemnice) 

6. Pavel Bárta  

 
Nepřítomni (omluveni): 

1. Jaroslav Kohout 3. Radovan Necid 

2. Pavel Štefan  

 
Hosté: 

1. Libor Joukl (náměstek hejtmana Kraje Vysočina) 

2. Tomáš Mátl (technicko správní náměstek a pověřený výrobní náměstek KSÚSV) 

 
Program: 

1. Zahájení jednání a schválení programu 

2. Kontrola plnění usnesení z minulých jednání 

3. Aktuální informace z odboru dopravy a silničního hospodářství 

4. Projednání požadavků měst a obcí 

5. Různé 

6. Závěr 

 
1. Zahájení jednání a schválení programu 
Vladimír Černý, předseda Dopravní komise Rady Kraje Vysočina, přivítal všechny přítomné  
a zahájil jednání. Dle počtu přítomných členů konstatoval, že je komise usnášeníschopná. 
Přednesl návrh programu jednání, který byl 9 hlasy schválen. K zápisu z minulého zasedání 
nebyly vzneseny žádné připomínky a byl 9 hlasy schválen. 
 
Vladimír Černý přivítal Libora Joukla, náměstka hejtmana Kraje Vysočina. 
 
 
2. Kontrola plnění usnesení z minulých jednání 
Úkol: Rozeslat členům dopravní komise tabulku akcí plánovaných z poskytnutých finančních 
prostředků ze SFDI. 

o Tabulka akcí byla členům dopravní komise rozeslána, úkol splněn. 
 
Úkol: Rozeslat členům dopravní komise mapu plánovaných akcí zajišťovaných Krajem 
Vysočina, KSÚSV a ŘSD na rok 2015. 

o Mapa plánovaných akcí byla členům dopravní komise rozeslána, úkol splněn. 
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Usnesení 005/03/2015/DK - Dopravní komise Rady Kraje Vysočina bere na vědomí aktuální 
informace z odboru dopravy a silničního hospodářství. 
 
Pavel Bárta vznesl podnět, že by se dopravní komise mohla zabývat řešením koncepce rozvoje 
silniční sítě. 

o Vladimír Černý uvedl, že tento podnět bude na některém z dalších zasedání uveden jako 
bod programu k projednání. 

 
 
3. Aktuální informace z odboru dopravy a silničního hospodářství 
Libor Joukl informoval o těchto záležitostech: 

- Informace o aktivitách v rámci akce Bezpečná Vysočina. 
- Akce plánované v roce 2015 a 2016 z finančních prostředků ze Státního fondu dopravní 

infrastruktury (dále jen „SFDI“) a z Regionálního operačního programu. K tomuto tématu 
se dne 15. 4. 2015 uskuteční seminář pro krajské zastupitele. 

- Příprava akcí v rámci Integrovaného regionálního operačního programu. 
- Finanční prostředky pro KSÚSV na údržbu silnic. 
- Informace ohledně problémů s vypsáním zakázky na zimní údržbu silnic I. třídy. 
- Ze strany ŘSD již byla vypsána zakázka na letní údržbu (sečení trávy) podél silnic  

I. třídy. 
- Informace ohledně zákona č. 13/1997 Sb., o pozemních komunikacích. 
- Informace o projednávání hospodaření KSÚSV za rok 2014. Hospodaření KSÚSV bylo 

kladně hodnoceno. 
 
Členům dopravní komise byl promítnut klip „To nedáš“ z DVD Bezpečná Vysočina. Hana 
Strnadová sdělila členům dopravní komise, že byla vytvořena webová stránka projektu 

„Bezpečná Vysočina“, odkaz: http://www.kr-vysocina.cz/bezpecnavysocina. 
 
Hana Strnadová podala následující informace: 

- Pro rok 2015 byl uzavřen dodatek smlouvy s JHMD, a.s. 
- Připomínkování materiálu k připravovanému Konceptu přípravy Systému elektronického 

mýta po roce 2016. Bylo připomínkováno zohlednění silnic II. a III. tříd. Ministerstvo 
dopravy jednostranně zkrátilo o 5 pracovních dnů lhůtu k připomínkování bez uvědomění 
připomínkových míst. 

 
Tomáš Mátl podal informace ohledně KSÚSV: 

- Zhodnocení zimní údržby sezony 2014/2015. 
- Byla započata letní údržba. 
- Probíhají přípravy na akce v letošním roce. Ze strany SFDI byl bez připomínek 

akceptován rozpis akcí na rok 2015. Akce i finanční prostředky jsou schváleny. Pracuje 
se na podpisu smlouvy. Dále bude radě kraje předložen materiál ohledně návrhu na 
změnu účelovosti D1. 

- Vznik pracovní skupiny na KSÚSV na základě podnětu Jana Míky, ředitele KSÚSV. 
Pracovní skupina bude ve spolupráci s Dopravní fakultou Jana Pernera Univerzity 
Pardubice, zpracovávat analýzu využitelnosti techniky. 

- Příprava optimalizace okruhů zimní údržby ve vazbě na počty sypačů. 
- Příprava map. 
- Běžná údržba silnic. 

 
Během jednání se dostavil člen komise Karel Štefl. 
 

http://www.kr-vysocina.cz/bezpecnavysocina
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Zdeněk Kubát upozornil na úsek mezi Jaroměřicemi nad Rokytnou a Moravskými Budějovicemi, 
kde zůstali u silnice po pokácení stromu neodklizené větve. Tomáš Mátl uvedl, že situaci 
prověří. 
 
 
4. Projednání požadavků měst a obcí 
Na odbor dopravy a silničního hospodářství nebyly žádné nové požadavky měst a obcí 
doručeny. 
 
Vladimír Černý předložil požadavek městyse Dalešice na realizaci nové okružní křižovatky na 
místo stávající průsečné křižovatky silnic II/351 a II/399. Tento požadavek byl předán odboru 
dopravy a silničního hospodářství k vyřízení. 
 
 
5. Různé 
Hana Strnadová seznámila členy dopravní komise s projektem Analýza potenciálů přeshraniční 
veřejné dopravy Rakousko - Česká republika. Materiál bude rozeslán současně se zápisem. 
 
Ze zasedání se omluvil Libor Joukl a předseda dopravní komise Vladimír Černý. 
 
 
Termín příštího zasedání byl stanoven na středu 13. května 2015, od 13.00 hodin. 
 
 
6. Závěr 
Josef Mach poděkoval přítomným členům za účast a ukončil zasedání. 
 
 
 
Vladimír Černý 
předseda Dopravní komise Rady Kraje Vysočina 
 
 
 
Hana Strnadová 
tajemnice Dopravní komise Rady Kraje Vysočina 
 
Zpracovala Lenka Matysová dne 14. 4. 2015. 


